

8D

GUANGDONG GOURMET

广东粤吃粤好玩

CNCAN8



Experience
Canton
Tower View



7 Breakfast | 6 Lunch | 6 Dinner

7 早餐 / 6 午餐 / 6 晚餐



No Shopping Tour

无购物



4/5 Stars Accommodation

(Subject to changes)

- Foshan - Holiday Inn Express **** (1 Night)
佛山 - 佛山禅城智选假日酒店或同级 (一晚)
- Zhuhai - Oriental Impression Hotel ***** (2 Nights)
珠海 - 东方印象酒店或同级 (两晚)
- Shenzhen - Century Kingdom Hotel ***** (2 Nights)
深圳 - 百合酒店或同级 (两晚)
- GuangZhou - Royal Tulip Luxury Hotel ***** (2 Nights)
广州 - 卡丽皇家金熙酒店或同级 (两晚)



TIPPING (Not Inclusive)

• **SGD 64 Per Person**

中国导游和司机 全程小费 64 新币 每人



CANTON TOWER/广州塔

Compulsory Tour Excursion (保证自费)

Total: RMB 500 Per Person (Not Inclusive)

- Visit Splendid China Folk Culture village in Shenzhen- enjoy the Large-scale performance "Dragon and Phoenix Dance of China + "Take a boat tour to visit the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge + Explore the commercial pedestrian street at Baohua Plaza in Foshan.
- 深圳锦绣中华民俗村, 大型表演龙凤舞中华 + 船游港珠澳大桥 + 佛山百花广场商业步行街

SINGAPORE ✈️ GUANGZHOU - FOSHAN 1

D

- **Foshan Ancestral Temple - Folk Art Grand Garden:** A temple combining architectural and artistic styles from various dynasties, renowned for its excellent flood, fire, and lightning protection. After over a century, it remains in perfect condition, with no damage to its structure, amazing experts.
- **Huang Feihong Memorial Hall** - Learn about the life and achievements of Huang Feihong, enjoy Foshan lion dances and martial arts performances, and explore the Wing Chun legend at the Ip Man Hall.
- **Baihua Commercial Plaza** - The heart of Foshan's bustling city center and the first commercial landmark in the Ancestral Temple district, maintaining its top position in the city's business scene for over ten years.

新加坡 ✈️ 广州 - 佛山

晚餐

- **佛山祖庙** - 民间艺术大观园，这一座凝聚了历代建筑和造型艺术的殿堂，具有良好的防洪防火防雷性能，经百年风雨雷电，至今瓦不漏，墙不裂，柱不弯，地不陷，令专家惊叹不已
- **黄飞鸿纪念馆** - 了解黄飞鸿一生的丰功伟绩，并可欣赏佛山醒狮表演和武林功夫表演，叶问堂“一代宗师”的咏春传奇
- **百花商业广场** - 佛山城市最繁华的核心，祖庙商圈的第一商业地标，十多年的发展，一直占据佛山商业首席地位

FOSHAN - SHUNDE - ZHUHAI 2

B/L/D

- **Shunfengshan Archway** - Visit Shunde's scenic area, one of the "New Ten Scenic Spots of Shunde."
- **Qinghui Garden** - One of the four famous gardens in Guangdong, featuring typical Lingnan garden style. The garden is small but exquisitely designed, with "Qinghui" symbolizing the warmth and benevolence of parents, like the sun's gentle light.
- **Daliang Pedestrian Street** - Enjoy walking freely in the pedestrian street, flanked by distinctive Lingnan Western-style buildings from the late Ming and early Qing dynasties, with whitewashed walls, dark green eaves, and towering palms.
- **Zhuhai** - Visit Lovers' Road, the Zhuhai Fisher Girl statue, and the Shell-shaped Grand Theatre.
- **Gongbei Underground Shopping Mall** - A plaza with numerous tunnels leading to various shops, offering a free shopping experience.

佛山 - 顺德 - 珠海

早餐/午餐/晚餐

- **顺峰山大牌坊** - 游览顺德的风景名胜区、“顺德新十景”之一
- **清晖园** - 广东四大名园之一，典型的岭南园林风格，数位于市镇近便，占地都不大，花园设计的以精巧为主。清晖园的“清晖”两字取父母之恩如日光和熙寓意。
- **大良步行街** - 享受自由活动于步行街，两侧是明末清初具有骑楼特色的岭南西洋建筑，粉墙黛翎，棕榈挺立
- **珠海** - 游览情侣路，珠海渔女，外观贝壳大剧院
- **拱北地下商业城** - 广场有四通八达的隧道，展开数条通道往各类店铺，可以享受自由购物

ZHUHAI 3

B/L

- **Yuanming New Garden** - Visit a garden in Zhuhai built based on the architecture of the original Old Summer Palace in Beijing before it was burned, featuring 18 of the 40 scenic spots from the Yuanming Garden.
- **Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge** - Take a luxury cruise for a tour around the world's longest sea-crossing bridge. Enjoy a close-up view of the bridge and the Macau Airport, where a plane flies overhead every minute. After lunch, enjoy free time for further exploration.

珠海

早餐/午餐

- **圆明新园** - 游览以北京圆明园焚烧前的建筑为原稿，精选圆明园四十景中的十八景修建而成的珠海
- **港珠澳大桥** - 搭乘豪华游轮珠澳海外游，近距离游览全球最长的跨海大桥，抬头一分钟一架飞机飞过的澳门机场，共享最震撼的视觉盛宴。午餐后将给大家自由活动

ZHUHAI - DONGGUAN - SHENZHEN 4

B/L/D

- **Yinxian Villa** - A scenic area offering diverse services including tourism, hotels, and dining. It features Guangdong's longest 3D glass bridge and a snow house worth over 5 million yuan, creating an artificial snowy village with year-round snowfall. Visitors can enjoy ice lanterns, ice sculptures, skiing, snowball fights, and the charm of falling snow.
- **Dongmen Pedestrian Street** - The earliest, most developed, and largest commercial area in Shenzhen, combining shopping, dining, leisure, and sightseeing in a modern pedestrian street. Enjoy a free shopping experience.

珠海 - 东莞 - 深圳

早餐/午餐/晚餐

- **隐贤山庄** - 集旅游、酒店、餐饮多元化服务于一体的景区。山庄内游览广东最长3D玻璃桥和500多万元建设的雪屋，打造一年四季都飘雪的人工雪乡赏冰灯，看冰雕，滑真雪，打雪仗，看飘雪，别有一番情趣
- **东门步行街** - 深圳形成时间最早、最成熟和最具规模商业旺区，集购物、饮食、休闲和旅游观光于一体的新型步行街，可以享受自由购物

SHENZHEN 5

B/L/D

- **Ping An International Finance Centre** - Shenzhen's tallest building at 599 meters and 118 floors, ranked the fifth tallest globally. The 116th-floor observation deck offers a 360° view of the city.
- **Dutch Flower Town** - A Dutch-style area with vibrant buildings, featuring iconic Dutch symbols like clogs, windmills, and tulips—perfect for photos.
- **Splendid China Folk Culture Village + "Dragon and Phoenix Dance of China" Show** - A large-scale miniature park showcasing 5,000 years of Chinese culture, with over 80 attractions reflecting the country's diverse ethnic groups and traditions.

深圳

早餐/午餐/晚餐

- **平安国际金融中心** - 深圳第一高楼，共118层，高599米，位居全球第五高楼。在116层的云际观光层，游客可360°鸟瞰深圳四方八面不同景观与城市风貌
- **荷兰花卉小镇** - 前身是南山花卉世界，后来改建成了颇具荷兰特色的特色街区。这里的建筑都是参照荷兰小镇的建筑样式，色彩艳丽，很有风情。在这里能看到地道的荷兰三宝——木鞋、风车和郁金香，适合拍照打卡。
- **锦绣中华民俗文化村 + 观赏大型歌舞秀《龙凤舞中华》** - 汇集了中国五千年历史文化和风景名胜，是世界上面积最大的实景微缩景区，景区的80多个景点按中国版图位置分布，它集中反映了中国多民族国家风格迥异的建筑、生活习俗和风土人情

SHENZHEN - PANYU - GUANGZHOU 6

B/L/D

- **Baomo Garden** - A large Lingnan cultural garden combining themes of Qing official culture, ancient Lingnan architecture, horticulture, and art, making it an ideal family destination.
- **Yuexiu Park** - The largest park in Guangzhou, home to the famous Five Rams Statue.
- **Sacred Heart Cathedral** - One of China's grandest Gothic cathedrals with twin spires, and the largest stone structure Catholic church in Southeast Asia, comparable to Paris's Notre-Dame.
- **Yide Road** - Visit the largest seafood and dried goods wholesale market in Southeast Asia, where snacks, baking supplies, and toys are distributed nationwide.

深圳 - 番禺 - 广州

早餐/午餐/晚餐

- **宝墨园** - 游览一座集清官文化、岭南古建筑、岭南园艺、珠三角水乡特色、古今艺术珍品于一体的大型岭南文化山水园林，是亲子出游的好地方
- **越秀公园** - 广州最大的公园和参观五羊雕像
- **石室圣心大教堂** - 中国现存最宏伟的双尖塔哥特式建筑之一，是东南亚最大的石结构天主教建筑，可与闻名世界的法国巴黎圣母院相媲美
- **一德路** - 游览东南亚地区最大的海味、干果批发市场，很多零食副食、烘焙用品、玩具等都是从这里发往全国

GUANGZHOU 7

B/L/D

- **Guangzhou Tram** - Known as the "Romantic Route of Guangzhou," it runs from Wanshengwei Station to Canton Tower Station, covering about 7.7 km.
- **Exterior of Canton Tower** - Take a ride through Guangzhou's "city living room," Huacheng Square, and enjoy the view of the Canton Tower.
- **Liwan District** - A picturesque area known for its "green stream and red lychees," representing traditional Guangzhou charm.
- **Xiguan Mansions** - Refers to the historic residences outside Guangzhou's west gate, built by wealthy merchants during the Qing Dynasty.
- **Shangxiajiu Pedestrian Street** - A vibrant area featuring Lingnan cuisine, folk culture, and unique historical architecture. Visit landmarks like the century-old bakery "Lianxianglou," the heritage tea site "Huangzhenlong Herbal Tea Shop" the historic "Grand Theatre," and "Liwan Famous Food House."

广州

早餐/午餐/晚餐

- **广州有轨电车** - 乘搭被喻为“广州浪漫之路”起于万胜围站，止于广州塔站，线路全长约7.7公里
- **外观广州塔** - 车游广州的“城市客厅”花城广场，外观广州塔
- **荔湾风情区** - 游览广州人称“一湾溪水绿，两岸荔枝红”的地方
- **西关大屋** - 老广州人对古代广州城西门外一带，即西关的住宅的称呼。西关的传统老屋，是清代同治、光绪年间的豪门富商们兴建的豪宅。
- **上下九步行街** - 汇集了岭南美食文化、民俗风情以及风格独特的文物建筑，打卡广州百年饼家-“莲香楼”、列入国家非物质文化遗产的“黄振龙凉茶铺”、广州剧场老字号“平安大戏院”、集结了上下九各家美食的“荔湾名食家”，以及第粥最为出名

8 GUANGZHOU SINGAPORE 广州 新加坡

B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)



☎ 6908 7666 ☎ 8138 5033

✉ enquiry@searchtravel.com.sg 🌐 www.searchtravel.com.sg

🏠 101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357

ATTRACTIONS 旅游景点



Shenzhen, Guangdong
DUTCH FLOWER TOWN
荷兰花卉小镇



Zhuhai, Guangdong
QINGHUI GARDEN
清晖园



Foshan, Guangdong
FOSHAN ANCESTRAL TEMPLE
佛山祖庙



Dongguan, Guangdong
MT. YINXIAN VILLA
隐贤山庄



Guangzhou, Guangdong
YUEXIU PARK
越秀公园



Zhuhai, Guangdong
YUANMING PALACE
圆明新园

For reservations
or any other
inquiries, please
contact our staff.



SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅 (TA03442)

Tel : 6908 7666  8138 5033
People's Park Centre #02-75A
101 Upper Cross Street S(058357)
E-mail: enquiry@searchtravel.com.sg
www.searchtravel.com.sg

